
Lindholm Badminton Klub    
Indbydelse Generalforsamling 2025, torsdag den 29/5 kl. 18.00 

Referat: 
1.Godkendelse af stemmeberettigede repræsentanter.  
Alle fremmødte har stemmeret. 
 
2.Valg af dirigent.  
Torben Haudrup. 
 
3.Beretninger om Lindholm Badminton Klubs virksomhed.  
Årsberetning Lindholm Badminton Klub 2024  
2024 Året hvor vi blev 75 år, men var hjemløse hele efteråret, og hvor vi bare kæmpede for at finde 
træningstider mm. Rodet er desværre fortsat, så en hel sæson med rod, og knap så meget fokus på at være 
en klub.  
Holdkampe blev afviklet som hjemmekampe, men på udebane, ved ikke om det er derfor vi igen er at finde 
i serie 1, i stedet for kredsserien.  
Starten af 2025 mistede klubben sin stifter Knud Gadegaard. 
 
Ungdom  
Gennem hele 2024 har vores ungdomsspillere udviklet sig godt rent spillemæssigt, og vi har fået gang i de 
alternative aktiviteter igen vi startede med flere træninger i Jetsmarks idrætscenter med svømmehal og 
fællesspisning. I løbet af 2024-25 er der kommet en del nye ungdomsmedlemmer og forældre til på trods 
af vores hjemløshed, velkommen til jer alle.  
 

 Mange deltager i individuelle turneringer.  
 Flere har været på fælles tur til LMU, LBS og DMU.  
 Mange er med til at spille holdkampe, vi har 7 hold med, 2 er rent pigehold.  
 2 hold med i begynder holdturneringen.  
 De ældste unge har 2 hold med i holdturneringen for senior.  
 1 pigehold vandt Nordjyske Mesterskaber og deltog i DMU for hold og blev nr. 4.  
 Miniton forsøgt afviklet hver lørdag, her kan vi godt have flere deltagere.  
 Vi har afviklet to åbne turneringer, hvor det ene var Aalborg Mesterskaberne.  
 Vi har været til Bowling efterfulgt af risengrød og æbleskiver.  
 Vi har haft åben hal om fredagen og om søndagen, alle de gange vi kunne.  
 Vi har haft besøg af alle Nørresundbys skoler i skoletiden til badmintonarr.  
 Vi har haft træninger for teknisk skole. 
 Afviklet påskefjer her i 2025 

 
Alt ovenstående kan kun lade sig gøre fordi vi har et godt USU og en aktiv forældregruppe – Tak til jer alle. 

Og ikke mindst tak til alle jer unge, der tager arbejdshandsken på, hver gang der er en opgave, vi er vildt 

stolte af at have jer i vores klub.  



Vi samarbejder med de andre klubber i Aalborg området om åbne turneringer, begynder turneringer, hold 

fællesskaber. Tak til alle vores flittige ungdomstrænere – I gør det godt på daglig basis. 

Senior tirsdag-torsdag 

Klubbens bedst placeret hold er blevet i Danmarksserien og Kredsserien er røget i serie 1. Doble A blev 

Nordjyske mestre. Vi har rigtig mange hold med i holdturneringen, tak til alle jer holdleder der gør det 

muligt.  

I år fik +60 debut i +60 doublerækken med mange sejre.  

Sidste år blev der flyttet lidt rundt på træninger så vi har fik plads til endnu flere seniorer i vores klub – 

dejligt, men også en udfordring, og i øjeblikket kigger SSU ind i de forskellige træninger, da vi skal til at 

have vores unge med op på senior træningerne, så det kan godt være at tingene ændrer sig for lidt af vores 

senior, dog mest på tirsdag-torsdagsholdene. 

Senior mandag-onsdag/fast baneleje/+60  

Her har vi stadig en del trofaste banelejer, det er skønt mange vil spille i vores klub. Vi skal dog have fulgt 

op på, at når 4 spillere spiller på en bane skal alle 4 betale, flere er kun tilmeldt 2 til banen men spiller 4, og 

det er ikke ok, så det vil bestyrelsen sætte ind overfor som noget af det første næste sæson.  

+60 har godt gang i den med deres formiddagstræning tirsdag, tak til Ib Kornum og Tony Todberg. +60 

deltager i åbne turneringer, hvilket er til stor glæde for alle deltagerne. +60 har haft et hold med i den 

løbende holdturnering med mange sejre til LBK.  

Vi har 3 træningshold med ”trænere” tilknyttet, mandag to motionshold, der er mere end fyldte, og et 

motionshold der træner onsdag, der også er mere end fyldt op. Tak til Søren Nørholt og Amalie Gade for at 

tage jer pænt af de hold.  

Den ene gang i denne sæson, hvor vi har forsøgt at samle flere holdkampe, har det været super god 

stemning i hallen, på tværs af ungdom og senior. Tak til jer unge, der stepper op og hjælper som tællere til 

senior kampene 

Fredagsfjer  

Hver fredag tilbyder vi badminton for +16-årige med udfordringer i samarbejde med Parasport Aalborg, der 

er et godt lille hold af deltagere. I år har de haft et double D hold med i holdturneringen til stor glæde for 

spillerne. Der er også deltagelse i turneringen rundt omkring i DK. Samt her i foråret 2025 har de haft en 

turnering her hos os selv, til stor glæde for spillerne, her hjalp vores ungdomsspillere godt til, tak til jer. Tak 

til Nicola Walker for at varetage trænerrollen, samt trække læsset for den gruppe, hjulpet på vej af Søren 

Nørholt. 

Fitness  

Der er godt gang i fitness rummet, flere og flere benytter sig af rummet, det er dejligt. I løbet af ugen er 

der mange hold, der træner om formiddagen, de har plads til lidt flere. Vi har en del Ukrainer, der træner i 

Fitness. Tak til alle trænerne i Fitness. 

Rengøring og oprydning  

Tak til alle jer, der dagligt napper en klud, sæbe og vand og hjælper med at holde rent efter håndværkerne, 

det har været en udfordring, og er det stadigt. Alle medlemmer skal huske at rydde op efter sig selv! 

Andet  

Der er søgt fonde hjem til klubben til skærme mm. så der bla. er nyt lydanlæg i hallen, vi har fået en del nye 

ting i klublokalet, pas på tingene og behandle tingene i klubben som var det dine egne.  

Til sidst tak til frivillige, trænere, bestyrelsen og vores sponsorer for et godt samarbejde. 



 

4.Det reviderede regnskab for den foregående sæson forelægges til godkendelse. 
Godkendt med et underskud på 19.851 kr. 
  
5. Status for indeværende år fremlægges til orientering og budgetforslag til den kommende år forlægges til 
godkendelse. Forelagt med et stort underskud, da halleje/lokaleleje og bolde stiger betragteligt. 
Muligheder drøftet, generalforsamlingen vedtog en kontingent stigning på alle fronter, samt fremover for 
senior bare et tilskud til klubtøj, men får en egen betaling også. 
 
6.Behandling af indkomne forslag.  
ingen forslag. 
 
7.Valg af formand - kun på ulige år.  Gitte Paulsen, valgt 
8.Valg af kasserer - kun på lige år. PT Jørgen Ankjær  
9.Valg af 1 bestyrelsesmedlem - kun på ulige år.  Torben Haudrup, valgt 
10.Valg af 1 SSU formand - kun på lige år. PT Lars Skov  
11. Valg af 1 Motionist formand – kun på ulige år. Carina Rubæk Gade, valgt 
12. Valg af 1 USU formand – kun på ulige år. Line Nørgaard, valgt 
13. Valg af 1 Fitness – kun på lige år. Sofie Rysholt, går af uden for tur, foreslår Mads Paulsen valgt 
14. Valg af 1 Suppleant til bestyrelsen - hvert år. Nour Al-Hanafi, valgt 
15.Valg af 1 revisorer – kun på lige år.  PT Roeland Løfberg  
17.Valg af 1 revisorsuppleant - hvert år. Carina Rubæk Gade, valgt 
 
18. Fastsættelse af næste års mødested. 
LBK’s klublokale. 
 
19. Eventuelt.  
Vi ved ikke hvornår de bliver helt færdige i ”vores” halvdel af bygningen, men vi håber og satser på at vi 
kan hold 75-års jubilæum tæt på vores 76 års fødselsdag. 
 

 

I Lindholm har vi et godt fællesskab, 

vindere - ingen tabere – 

men vi er i gang med at lære 😀  


